NEWSLETTER

7-11 Mar 2021 Issue: 21

العدد: 21

أخبار المؤسسة



سعادة سلطان أحمد بن سليّم رئيس مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة

H.E. Sultan Ahmed bin Sulayem Chairman of Ports, Customs and Free Zone Corporation (PCFC)

تعزز دبي حزم التحفيز الاقتصادي التي أطلقتها الإمارة بإصدار قرار جديد لتمديد تجميد الرسوم الُحكوميـة حتــى مطلــع العــام 2023، تنفيذاً لتوجيهات صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دي، ما يظهر مدى حرص القيادة الحكيمة على دعم قدرات قطاعات الأعمال وتمكينها من تحويل تحديات جائحة كوفيد 19 إلى فرص وإنجازات عبر الاستفادة من تجميد الرسوم والمستثمرين والشــركات، ما يتيــح لاقتصــادنا الوطني المحافظة على وتيرة من النمو تمكنه من التأسيس للمرحلة القادمة من تطوره المتصاعد ونحن ننطلق في مسيرة التنمية الاقتصادية نحو الخمسين العام القادمة من عمر الدولة.

Dubai is strengthening the economic stimulus packages launched by the emirate by issuing a new decision to extend the freeze on government fees until the beginning of 2023, under the directive of His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum, Vice President and Prime Minister of the UAE and Ruler of Dubai. This move, showcases the extent of the wise leadership's keenness to support the capabilities of the business sector, enabling them to transform the challenges of the Covid-19 pandemic into opportunities and achievements by taking advantage of the freezing of government fees to reduce costs incurred by traders, investors and companies. It allows our national economy to maintain its pace of growth, empowering it to embark on a journey towards development for the next fifty years.



"نحن تجاوزنا مرحلة تمكين المرأة. نحن نمكّن المجتمع عن طريق المرأة."

"We are past the stage of women's empowerment. We are now empowering the society through women."

صاحب السمو الشيخ محمد بن راشد آل مكتوم نائب رئيس الدولة رئيس مجلس الوزراء حاكم دبي رعاه الله His Highness Sheikh Mohammed bin Rashid Al Maktoum Vice President and Prime Minister of the UAE and Ruler of Dubai



تطلق مؤسسة الموانئ والجمارك والمنطقة الحرة مكتبةً في مركز الدعم المؤسسي **PCFC Launches the Corporate Support Center Library**

يعتبر شهر مارس من كل عام شهراً وطنياً للقراءة في دولة الإمارات، وبهذه المناسبة تفتتح مؤسسة الموانئ والمنطقة الحرة مكتبة في منطقة الاستراحة المخصصة للموظفين في مقر مركز الدعم المؤسسي C4 - الطابق R

يمكنكم الاستفادة من الكتب المتوفرة في المكتبة واستعارتها وإعادتها بعد قراءتها، كما يمكن للموظفين الراغبين في نشر المعرفة بالكتب المتوفرة لديهم المشاركة في تغذية المكتبة بالكتب

قراءة مفيدة وأوقات ممتعة نتمناها للجميع

Every year, the United Arab Emirates celebrates March as the Month of Reading and in this occasion, Ports, Customs and Free Zone Corporation launches a library in the dedicated employee resting area in CSC-C4 - level R.

You can read the available books, borrow them and then return them back after reading. Employees who wish to spread knowledge can also provide their own useful books to feed this library.

We wish you a happy and fun reading time







موظفات المؤسسة في القمة **PCFC At The TOP**

بمناسبة اليوم العالمي للمرأة.. نظمت مؤسسة On the occasion of International Women's Day, PCFC female employees visited the top of Burj Khalifa.



Ensure that you wear a life jacket when you go for a thrill-seeking adventure in Dubai waters.

احرص على ارتداء سترة النجاة أثناء استمتاعك بمغامراتك البحرية في مياه دبي.

Did You Know?

Smart Inspection System

The smart inspection system, Implements Inspection solutions along with the integration of these solutions for:

- EHS Ports & Maritime: General Ship & Ship Repair inspection processes
- EHS FZIO: Routine & OFC inspection processes
- Trakhees LD Retail: Routine & NAV inspection processes
- Trakhees CED Inspection & Compliance: Building Completion Certificate (BCC) Inspection process
- Trakhees CED Community Compliance (CC): CC Inspections
- Automate the manual Inspection processes by enabling Onsite Inspection
- Reduce the chances of human errors as the smart solution will decide the violation severity based on client history
- Increased productivity and throughput through efficient usage of the working hours
- Quick closure of observations through the online client response
- · Improved implementation of Regulations

حالة الطقس Weather Condition		
الخميس Thursday 3/11		27°C
الجمعة Friday 3/12		34°C
السبت Saturday 3/13		29°C

الإزدهار من خلال التقدم Prosperity through progress